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PROTOKÓŁ nr 19 

   z posiedzenia 

                Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska 

     Rady Miejskiej w Radomiu 

        z dnia 20 i 26 kwietnia 2023 r. 

 

 

Na posiedzeniu obecni byli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z listą 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył 

i prowadził radny Robert Fiszer - przewodniczący komisji, który powitał członków 

komisji oraz zaproszonych gości.                                                        

 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołów nr 17 i  18 z posiedzeń komisji. 

2. Zaopiniowanie wniosków Prezydenta Miasta Radomia na podstawie § 33 Uchwały  

     Nr 52/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 31.01.2011 r. w sprawie zasad 

     gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miasta 

     Radomia (miasta na prawach powiatu – Radom) z późn. zm. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Radomiu zawartych na 

     drukach: 

− nr 820 w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2023 rok, 

− nr 821 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Radomia na lata 2023 – 2045, 

− nr 813 w sprawie określenia na rok 2023 sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Miasta Radomia, 

− nr 814 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy Miasta Radomia na 

lata 2017-2031”, 

− nr 815 w sprawie zmiany Uchwały Nr 408/2016 Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 19 grudnia 2016r. w sprawie ustalenia Regulaminu Cmentarza 

Komunalnego w Radomiu oraz ustalenia cen grobów i płyt, cen usług 

pogrzebowych i stawek opłat cmentarnych obowiązujących na Cmentarzu 

Komunalnym w Radomiu, 

− nr 817 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych oraz 

pozbawienia kategorii dróg powiatowych i ustalenia przebiegu dróg 

powiatowych na terenie miasta Radomia, 

− nr 818 w sprawie zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie miasta Radomia. 

4. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. pkt 1 Protokół nr 17 z posiedzenia komisji został przyjęty (4 radnych za, 0 przeciw, 

1 radny wstrzymał się od głosu). 
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Protokół nr 18 z posiedzenia komisji został przyjęty (3 radnych za, 0 przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu). 

 

Ad. pkt 2 Przewodniczący komisji Robert Fiszer poprosił o omówienie wniosków 

skierowanych do komisji. 

Wnioski omawia kierownik Biura Nabywania i Zbywania Nieruchomości Sandra 

Marcinowska.  

Wniosek Nr 7/2023 dotyczy zbycia lokalu usługowego (wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej) położonego w Radomiu przy ul. Mieszka I 13 na działce nr 

184/7 (obr. 0260, ark. 205). Lokal nie posiada księgi wieczystej, posiada natomiast 

zaświadczenie o samodzielności lokalu. Wartość rynkowa lokalu wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej ustalona na podstawie operatu szacunkowego wynosi 

139 500 zł. Zbycie w trybie przetargu nieograniczonego. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

7/2023: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Wniosek Nr 8/2023 dotyczy zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonej w Radomiu przy ul. Sapowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

nr 108/2 (obr. 0010 – Kaptur, ark. 25) o powierzchni 131 m2. Działka została 

wydzielona na poszerzenie nieruchomości sąsiedniej. Działka jest w całości 

ogrodzona i użytkowana przez osobę fizyczną. Cena nieruchomości ustalona na 

podstawie operat szacunkowego to 26 931 zł , tj. ok. 205,58 zł/m2. Zbycie w trybie 

bezprzetargowym. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

8/2023: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Wniosek Nr 9/2023 dotyczy zbycia nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej 

w Radomiu przy ul. Wiejskiej/Południowej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

nr 75/2 (obr. 0120 – Ustronie, ark. 126) o powierzchni 521 m2. Wartość nieruchomości 

ustalona na podstawie operatu szacunkowego wynosi 171 000 zł. Zbycie w trybie 

przetargu nieograniczonego. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

9/2023: 5 radnych za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Wniosek Nr 10/2023 dotyczy zbycia nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

położonych w Radomiu przy ul. Jana Pawła II oznaczonych w ewidencji jako działki nr 

485, 486 o łącznej powierzchni 2423 m2 (obr. 0122, ark. 122). Biuro Nabywania 

i Zbywania Nieruchomości wystąpiło o wydanie warunków zabudowy na ten teren. 
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Uzyskali  decyzję o warunkach zabudowy dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

z częścią usługowo-garażową. Wartość nieruchomości ustalona na podstawie operatu 

szacunkowego wynosi 592 302, 81 zł. Zbycie w trybie przetargu nieograniczonego. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zapytał pani kierownik dlaczego wystąpiła do 

prezydenta o warunki zabudowy na budynek mieszkalny w tym miejscu i czy nielepiej 

byłoby zrobić tam same usługi? 

Kierownik Biura Nabywania i Zbywania Nieruchomości Sandra Marcinowska 

wyjaśniła, że na początku faktycznie myślała, żeby złożyć tylko na same usługi, bo 

chciała zobaczyć czy ten teren w ogóle nadaje się do zabudowy, ale dostała 

propozycję z Wydziału Architektury, żeby poszerzyć ten wniosek i przeanalizować pod 

innym kątem. Dodała, że to jest tylko decyzja kierunkowa. Jeżeli potencjalny nabywca 

będzie chciał budować tylko budynek usługowy to wystąpi o wydanie decyzji tylko pod 

tym kątem. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

10/2023: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Wniosek Nr 11/2023 dotyczy zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Radomiu w rejonie ul. Wąskiej oznaczonych jako 

działki: nr 30/1 o powierzchni 39 m2 i nr 76/8 o powierzchni 76 m2 (obr. 0041 – 

Śródmieście 1, ark. 37). Właściciel działki nr 31 wystąpił z wnioskiem o zakup tych 

dwóch działek i wydzielił działki na swój koszt. Wartość rynkowa prawa własności 

przedmiotowych nieruchomości ustalona na podstawie operatu szacunkowego  wynosi 

53 008 zł plus ewentualny podatek VAT. Zbycie w trybie bezprzetargowym na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

11/2023: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Wniosek Nr 12/2023 dotyczy przejęcia w formie darowizny na rzecz Gminy Miasta 

Radomia, należącego do Skarbu Państwa 2/8 części prawa użytkowania wieczystego 

wraz z 2/8 części prawa własności budynku, usytuowanego na nieruchomości 

gruntowej, zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków miasta Radomia 

jako działka nr 145/3 o powierzchni 945 m2 (obr. 0080, ark. 105) będącej własnością 

Gminy Miasta Radomia, położonej przy ul. Toruńskiej w Radomiu. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad wnioskiem Nr 

12/2023: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała wniosek. Opinię nr 32 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania 

Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 
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Ad. pkt 3 Przewodniczący komisji Robert Fiszer poinformował, że radni otrzymali 

projekty uchwał pocztą elektroniczną i zapoznali się z nimi, dlatego nie ma potrzeby 

ich omawiania. Radni przejdą od razu do zadawania pytań. 

- Projekt uchwały na druku nr 820 w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej 

na 2023 rok. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zapytał na co będą przeznaczone dodatkowe 

środki, które wpłyną do budżetu z tytułu odsetek od lokat bankowych na rachunku 

gminy w kwocie 300 000 zł oraz z rozliczenia korekt podatku VAT w kwocie 183 988 

zł? 

P.o. dyrektora Wydziału Budżetu Marcin Grad wyjaśnił, że te środki zwiększają pulę 

dochodów i będą przeznaczone na wydatki bieżące, które są zawarte w uchwale. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zapytał o przesunięcie planu wydatków 

między działami i zadaniami klasyfikacji budżetowej z działu 750 do działu 600 

w kwocie 10 000 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na usługę 

prawną zastępstwa procesowego przed Krajową Izbą Odwoławczą w sprawie 

odwołania wniesionego w postępowaniu o udzielenie zamówienia pn. „Przebudowa 

wiaduktu w ul. Żeromskiego w Radomiu nad torami PKP wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą”, a także na pokrycie ewentualnych kosztów postępowania. Zapytał czy 

koszty zastępstwa procesowego poniesie gmina czy MZDiK? 

P.o. dyrektora Wydziału Budżetu Marcin Grad  powiedział, że w sumie to jedno i to 

samo. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer stwierdził, że skoro to jedno i to samo, to 

dlaczego płacimy dodatkowe pieniądze  jeśli zarówno gmina jak i MZDiK mają swoich 

radców prawnych. 

P.o. dyrektora Wydziału Budżetu Marcin Grad stwierdził, że trudno mu 

odpowiedzieć na to pytanie. Dodał, że prawdopodobnie chodzi o wniesienie opłat 

sądowych z tego tytułu. 

Radny Kazimierz Woźniak powiedział, że opłata sądowa i koszty zastępstwa 

procesowego to są dwie różne rzeczy. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zapytał czy to będzie zlecone jakiejś 

zewnętrznej firmie prawniczej? 

P.o. dyrektora Wydziału Budżetu Marcin Grad odpowiedział, że nie ma wiedzy na 

ten temat.  

Radny Kazimierz Woźniak poprosił dyrektora, aby dowiedział się tego do 

poniedziałkowej sesji Rady Miejskiej .  

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 820: 3 radnych za, 0 przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 820 w sprawie dokonania zmian  

w Uchwale Budżetowej na 2023 rok. Opinię nr 33 Komisji Gospodarki, Ochrony 

i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów 

z komisji. 
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- Projekt uchwały na druku nr 821 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Radomia na lata 2023 – 2045. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer powiedział, że w objaśnieniach jest mowa 

o tym, że w wyniku dokonanych zmian zwiększa się deficyt budżetowy w 2023 roku. 

Zapytał ile w związku z tym wyniesie  deficyt na 2023 rok? 

P.o. dyrektora Wydziału Budżetu Marcin Grad odpowiedział, że kwota planowanego 

deficytu po zmianach to 166 745 354 zł.  

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 821: 3 radnych za, 0 przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 821 w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Radomia na lata 2023 – 2045. Opinię 

nr 33 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej 

w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

- Projekt uchwały na druku nr 813 w sprawie określenia na rok 2023 sezonu 

kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasta Radomia. 

Nie było pytań do tego projektu uchwały. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 813: 6 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 813 w sprawie określenia na rok 

2023 sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Miasta Radomia. 

Opinię nr 33 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska Rady 

Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

- Projekt uchwały na druku nr 814 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe Gminy Miasta Radomia na 

lata 2017-2031”. 

Przedstawiciel Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Henryk Wójcicki  

powiedział, że nie ma zagrożenia bezpieczeństwa na klika najbliższych lat. Jest 

rezerwa w Radpecu, idą inwestycje adaptacyjne do instalacji wat. PGE Dystrybucja 

planuje budowę narożnika głównego punktu przeładunku i planuje rozwój oraz  

modernizację sieci. Polska Spółka Gazownictwa planuje rozwój sieci dystrybucyjnej 

z przyłączami na kilkunastu ulicach. Ponadto na terenie Radomia jest prawie 1800 

przyłączy fotowoltaicznych. 

Radny Piotr Szprendałowicz zapytał czy wiadomo kiedy i gdzie PGE Dystrybucja 

zamierza modernizować swoją infrastrukturę w kierunku zwiększenia mocy i o ile? 

Przedstawiciel Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Henryk Wójcicki  

powiedział, że PGE Dystrybucja robi to w pierwszej kolejności na Wośnikach. Nowy 

plan inwestycyjny, modernizacyjny do 2025 roku jest podany w tabeli bodajże nr 36. 

Dodał, że zebrali wszystkie potrzebne informacje, zweryfikowali zapotrzebowanie 

rzeczywiste i zaprognozowane zostało na zrównoważony system czyli stabilny rozwój. 

Radny Tomasz Gogacz zapytał czy na podstawie tych informacji i wskaźników  

można powiedzieć, że sytuacja naszego miasta jest lepsza niż średnia krajowa? 
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Przedstawiciel Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Henryk Wójcicki  

powiedział, że informacje w tej sprawie przedstawi na sesji projektant referujący to 

opracowanie. 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 814: 5 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 814 w sprawie przyjęcia 

aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe Gminy Miasta Radomia na lata 2017-2031”. Opinię nr 33 Komisji 

Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu 

dołączono do materiałów z komisji. 

 

- Projekt uchwały na druku nr 815 w sprawie zmiany Uchwały Nr 408/2016 Rady 

Miejskiej w Radomiu z dnia 19 grudnia 2016r. w sprawie ustalenia Regulaminu 

Cmentarza Komunalnego w Radomiu oraz ustalenia cen grobów i płyt, cen usług 

pogrzebowych i stawek opłat cmentarnych obowiązujących na Cmentarzu 

Komunalnym w Radomiu. 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień powiedział, że 

jeżeli chodzi o cennik to przeanalizowali opłaty na cmentarzach komunalnych 

w miastach porównywalnych do Radomia. Starali się wypośrodkować ceny, żeby nie 

było zbyt drogo, ale żeby ceny nie były też najniższe. Np. w Olsztynie standardowa 

nisza dwuurnowa kosztuje 3000 zł, (w regulaminie Cmentarza Komunalnego 

w Radomiu podane są tylko rozmiary, nie jest podane ile uren może zmieścić się 

w danej niszy). W Kozienicach nisza dwuurnowa kosztuje 9000 zł, w Bielsko Białej 

7000 zł, w Zielonej Górze 6500 zł, w Sosnowcu 5700 zł. W Radomiu taka nisza będzie 

kosztowała 4000 zł - z opłatą 20-letnią 4400 zł. 

Radny Piotr Szprendałowicz zapytał czy są przepisy regulujące ilość uren w niszy? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień odpowiedział, 

że na dzień dzisiejszy nie ma. Są prowadzone prace nad nową ustawą, ale na razie  

w polskim prawie nie ma takiego zapisu. Wyjaśnił, że jeśli np. chodzi o dochowanie  

w grobie tradycyjnym, to jeżeli ktoś decyduje się w komorze pochować urnę, to tak 

naprawdę tyle ile tam się zmieści, tyle może pochować i cmentarz nie może tego 

zabronić. 

Radny Marcin Robert Kaca zapytał jak długo będzie można jeszcze eksploatować 

cmentarz na Firleju? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień odpowiedział, 

że pytanie jest złożone, ponieważ dwa lata temu by inaczej odpowiedział i dziś 

odpowiedziałby też zupełnie inaczej. Dyrektor wyjaśnił, że przede wszystkim dziś nie 

jest w stanie przewidzieć jaka będzie umieralność w mieście i w regionie. Może 

powiedzieć, że teraz cmentarz ma powierzchnię 32 ha, natomiast docelowo ma to być 

45 ha. Dziś teren cmentarza to 32 ha i nowy teren, który 2-3 lata temu był poszerzany 

powinien wystarczyć na 6-7 lat. Dodatkowo jest jeszcze teren zabezpieczony już 

dawno przez miasto na trzeci etap rozbudowy, więc szacuje, że będzie to dodatkowo 

jeszcze 15 lat. 
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Radny Kazimierz Woźniak zapytał czy podejmowane są jakieś działania wobec 

starych i zniszczonych grobów, które znajdują się na terenie cmentarza? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień odpowiedział, 

że nie. Wyjaśnił, że po pierwsze dziś nie ma takiej potrzeby, a po drugie przepisy 

zezwalają ewentualnie na przejmowanie grobów ziemnych, jeżeli są nieopłacone. 

Radny Kazimierz Woźniak zapytał czy to znaczy, że cmentarz nie może nic zrobić ze 

zniszczonymi nagrobkami z lastryka? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień powiedział, że 

radnemu chodziło zapewne o  nagrobki, które są nad ziemią, a on mówi o tym co jest 

w ziemi - czy to jest grób murowany czy ziemny. Wyjaśnił, że grobu murowanego nie 

mają prawa dotknąć, nawet jeżeli część nadziemna jest zniszczona, czy grób jest 

nieopłacony. Dyrektor dodał, że po inwentaryzacji przeprowadzonej w 2017 roku 

okazało się, że na cmentarzu jest prawie 800 grobów tzw. nn, czyli takich, gdzie nie 

ma dysponenta, czy nie ma dokumentacji. Są to groby ze starszej części cmentarza, 

z początku lat 80-tych. Dyrektor wyjaśnił, że jest szereg takich kwater, gdzie kiedyś 

powstawały tylko groby ziemne, teraz natomiast dużo ludzi przekształca groby 

z ziemnych na murowane, ponieważ jest taka możliwość. 

Radny Piotr Szprendałowicz zapytał czy prawdą jest, że obecne przepisy nie 

zezwalają po wyczerpaniu dostępnej powierzchni na lokowanie nowego cmentarza 

w obrębie miasta? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień powiedział, że 

nie słyszał o tym. Wyjaśnił, że na pewno muszą być spełnione warunki środowiskowe, 

ponieważ w nich jest dokładnie sprecyzowane jakie muszą być odległości od 

zabudowań, od ujęcia wody itp. Dyrektor dodał, że kilka lat temu były takie rozmowy  

w mieście, żeby już ewentualnie zastanawiać się nad nową lokalizacją, ale wtedy 

chyba trochę uspokoił prezydenta, że jeszcze na Firleju będzie na tyle miejsca i że nie 

ma takiej potrzeby, żeby już szukać nowej lokalizacji. Nie wie czy coś się zmieniło jeśli 

chodzi o przepisy w tej materii, nie śledził tego, ponieważ teraz się tym nie zajmują.  

Radny Tomasz Gogacz zapytał gdzie znajduje się największy cmentarz w Polsce  

i jaką ma powierzchnię? 

Dyrektor Cmentarza Komunalnego w Radomiu Sebastian Stępień odpowiedział, 

że największy cmentarz  jest w Szczecinie i  ma powierzchnię 173 ha. 

Więcej pytań nie było. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 815: 5 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 815 w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 408/2016 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 19 grudnia 2016r. w sprawie ustalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Radomiu oraz ustalenia cen grobów i płyt, 

cen usług pogrzebowych i stawek opłat cmentarnych obowiązujących na Cmentarzu 

Komunalnym w Radomiu. Opinię nr 33 Komisji Gospodarki, Ochrony 

i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów 

 z komisji. 
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- Projekt uchwały na druku nr 817 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

powiatowych oraz pozbawienia kategorii dróg powiatowych i ustalenia przebiegu dróg 

powiatowych na terenie miasta Radomia. 

Nie było pytań do tego projektu uchwały. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 817: 5 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 817 w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg powiatowych oraz pozbawienia kategorii dróg powiatowych 

i ustalenia przebiegu dróg powiatowych na terenie miasta Radomia. Opinię nr 33 

Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska Rady Miejskiej 

w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

- Projekt uchwały na druku nr 818 w sprawie zmiany uchwały nr 75/2011 Rady Miejskiej 

w Radomiu z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie miasta Radomia. 

Nie było pytań do tego projektu uchwały. 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

na druku nr 818: 5 radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się od głosu. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 818 w sprawie zmiany uchwały 

nr 75/2011 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia przebiegu dróg gminnych na terenie miasta 

Radomia. Opinię nr 33 Komisji Gospodarki, Ochrony i Kształtowania Środowiska 

Rady Miejskiej w Radomiu dołączono do materiałów z komisji. 

 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer zarządził przerwę w posiedzeniu komisji do 

dnia 26 kwietnia 2023 r. do godz. 15.30. 

 

Przewodniczący komisji Robert Fiszer wznowił posiedzenie komisji po przerwie 

w dniu 26 kwietnia 2023 r. o godz. 15.30. 

 

Ad. pkt 4 Przewodniczący komisji Robert Fiszer odczytał pisma, które wpłynęły do 

komisji. Pisma zostały dołączone do materiałów z komisji. 

 

Pismo Prezydenta Miasta Radomia z dnia 06.04.2023 r. znak: DR.056.50.2.2023.MP 

stanowiące odpowiedź ws. pisma mieszkanki ul. Wysokiej w części dotyczącej złego 

stanu nawierzchni ulicy i montażu słupków blokujących w pasie drogowym ulicy. 

Pismo Prezydenta Miasta Radomia z dnia 07.04.2023 r. znak: 

BNW.0232.8.18.1.2023.JN stanowiące odpowiedź ws. pisma mieszkanki ul. Wysokiej 

w części dotyczącej problemów związanych z siecią wodociągowo-kanalizacyjną. 

Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią pism, przyjęli je do wiadomości.  

Przewodniczący komisji poinformował, że z uwagi na fakt, iż w części pisma 

mieszkanki z dnia 07.03.2023 r. zostały poruszone kwestie z zakresu bezpieczeństwa 

skieruje pismo do przewodniczącej Rady Miejskiej z prośbą o przekazanie pisma 
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mieszkanki do Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Radomiu celem rozpatrzenia 

w ww. zakresie przy udziale przedstawicieli straży miejskiej oraz policji. 
 

Pismo mieszkanki z dnia 20.04.2023 r. w sprawie inwestycji zlokalizowanej przy ul. 

Zachodniej w Radomiu. 

Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią pisma postanowili przekazać pismo do 

prezydenta z prośbą o ustosunkowanie się do jego treści. 

 

Pismo Prezydenta Miasta Radomia z dnia 22.03.2023 r. znak: 

DD.II.0700.12.2023.KŁZ stanowiące odpowiedź na wniosek komisji dotyczący 

zabezpieczenia w budżecie miasta środków w wysokości 3 000 000 zł na czyny 

drogowe. 

Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią pisma przyjęli je do wiadomości.  

 

Pismo Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji w Radomiu z dnia 22.03.2023 r. znak: 

DU.I.0700.10.1.2023KZ stanowiące odpowiedź na pismo komisji ws. przekazania 

zatwierdzonej listy ulic przewidzianych do utwardzenia w ramach Radomskiego 

Programu Drogowego.  

Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią pisma przyjęli je do wiadomości.  

 

Pismo Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji w Radomiu z dnia 25.03.2023 r. znak: 

DD.0700.7.2023.BW stanowiące odpowiedź na pismo komisji ws. ul. Źródłowej. 

Członkowie komisji po zapoznaniu się z treścią pisma przyjęli je do wiadomości.  

 

Więcej spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, przewodniczący komisji Robert Fiszer 

podziękował wszystkim za udział w komisji i zamknął posiedzenie komisji w dniu  

26 kwietnia 2023 r.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

         Robert Fiszer 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Agnieszka Jurkowska 


